



설날 Seollal(New Year's day)

활동 내용

학습 목표

한국의 전통 의복 : 한복

1. 전통적인 설날 문화를 경험하고 이해할 수 있다.
2. 한국의 전통의상에 대해 학습하고 착용 과정을 이해할 수 있다.
3. 한국의 전통의상을 통해 문화와 역사를 이해할 수 있다.

한국의 전통 음식 : 떡국

1. 전통적인 설날 문화를 경험하고 이해할 수 있다.
2. 한국의 설날 전통음식에 대해 학습하고 조리 과정을 이해할 수 있다
3. 한국의 전통음식을 통해 문화와 관련된 언어 표현을 이해하고 활용할 수 있다.

한국의 전통 놀이 : 윷놀이

1. 전통적인 설날 문화를 경험하고 이해할 수 있다.
2. 한국의 설날 전통놀이에 대해 체험하고 놀이 문화에 대해 이해할 수 있다.
3. 한국의 전통놀이의 유래와 의미를 통해 한국의 문화를 이해할 수 있다.

Learning contents

Learning Objectives

Korean traditional clothing: Hanbok

1. Can experience and understand the traditional Korean New Year's Day(seollal) culture.
2. Can learn about Korean traditional clothes and understand the process of wearing them.
3. Can understand culture and history through Korean traditional clothes.

Korean traditional food: Tteokguk

1. Can experience and understand the traditional Korean New Year's Day(seollal) culture.
2. Can understand the cooking process and learn about Seollal's traditional food
- 3 Can understand and use language expressions related to culture through traditional Korean food.

Korean traditional game: yutnori

1. Can experience and understand the traditional Korean New Year's Day(seollal) culture.
2. Can experience traditional seollal's games and understand the culture of play.
3. Can understand Korean culture through the origin and meaning of traditional Korean games.



설날 Seollal(New Year's day)

学習内容

学習目標

韓國の伝統衣装：韓服(한복)

1. 韓國の伝統衣装を通して文化と歴史を理解することができる。
2. 韓國の伝統衣装について学習し、着用過程を理解することができる。
3. 伝統的なソルナル文化を経験し理解することができる。

韓國の伝統料理：トックク

1. 伝統的なソルナル文化を経験し理解することができる。
2. 韓國のソルナの伝統料理について学習し、調理過程を理解することができる。
3. 韓國の伝統料理を通して文化に関連する言語表現を理解し活用することができる。

韓國の伝統遊び：ユンノ리

1. 伝統的なソルナル文化を経験し理解することができる。
2. 韓國のソルナルの伝統遊びについて体験し、遊び文化について理解することができる。
3. 韓國の伝統遊びの由来と意味を通じて韓國の文化を理解することができる。

Содержание обучения

Цели обучения

Корейская традиционная одежда:

ханбок

1. Знакомство с корейской традиционной новогодней культурой.
2. Знакомство с корейской традиционной одеждой и понять процедура ее надевания.
3. Знакомство с культурой и историей Кореи через призму корейской традиционной одежды.

Корейская традиционная еда: токкук

1. Знакомство с корейской традиционной новогодней культурой.
2. Ознакомление с традиционными блюдами корейского Нового года и процессом их приготовления.
3. Изучение языковые выражения, связанных с культурой традиционной корейской кухни.

Корейская традиционная игра:

ютнори

1. Знакомство с корейской традиционной новогодней культурой.
2. Знакомство с традиционными корейскими новогодними играми и культурой.
3. Знакомство с корейской культурой при помощи изучения истории возникновения и значения корейских традиционных игр.